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Sør-Trøndelag     Møteprotokoll 

Elghundklubb     Styremøte                                                              

 
 
                                                                                          
Møtested:  Microsoft Teams møte 
Dato:   01.12.2020 
Tid:   17:45 – 19:00 
 
 
 
    
 
  
Medlemmer som møtte: 

 
Gisle Andre Berdal Leder   GAB 
Roger Haugan Nestleder  RH 
Nils Olav Stokke Styremedlem  NOS 
Ottar H, Andersen Styremedlem  OHA 
Svenn Magnus Runde 1. varamedlem  SMR 
Stian Aune 2. varamedlem  SA 
 
 
Medlemmer som ikke møtte: 
 

Ingar Hansen Styremedlem  IH 
 
Andre inviterte  

 
 
Sekretær: 
Svenn Magnus Runde 1. varamedlem  SMR 
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SAKSLISTE: 

Saksnr. 
58.20 
59.20 
60.20 
61.20 
62.20 
63.20 
 
 

Sakstittel 
Godkjenning av innkalling 
Innkommende saker  
Drøfting, orientering og referatsaker  
Årsmøte 2021 
Utdanning av nye dommere 
Dato og tid for neste styremøte 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

   

   

 

Saks.nr.: Sakstittel Sakseier 

58.20 Godkjenning av innkalling 

Vedtak:  

Enstemmig godkjent 
 

GAB 

59.20 Innkommende saker 

Ingen innkommende saker 

 
 

STYRE 

60.20 Drøfting, orientering og referatsaker 

Ingen saker 

 

STYRE 

61.20 Årsmøte 2021  
 
Årsmøte innkalling må sendes ut, regnskap må ferdigstilles, utkast til 
aktivitetskalender må lages, Skjema for bestilling av 
championatskjold m.m.  
 

 

 

STYRE 
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Saks.nr.: Sakstittel Sakseier 

 
Vedtak:  
Dato for årsmøte settes til 13.februar. Innkalling må publiseres innen 
19.des. (8 uker før) I innkallingen må det settes frist for innkommende 
saker som er 16.jan (4 uker før). Vi må i år minne medlemmene våre 
på fristen for innkommende saker slik at vi får flest mulig saker inn. 
Det er i år som i fjor oppfordret til at aktivitetsledere skriver om sine 
aktiviteter. Gisle har bedt alle prøveledere om å sende inn 
aktivitetsrapport. Svenn oppdaterer statistikkene i årsrapporten. 

Svenn lager innkalling som legges ut på nettsiden innen 19.des. Må 
skrive forbehold om covid-19 situasjonen og evt. middag.  Det må 
også vurderes påmelding basert på gjeldende covid-19 regler. 
Gisle sjekker opp om vi kan avholde årsmøte på Orkanger. 
Svenn lager utkast til aktivitetskalender. 
Championatskjold og dommerhonorar legges ut på nettsiden 
Nils Olav skal ha regnskapet klart til 31.01.2021. 
Det legges opp til paneldebatt etter avsluttet årsmøte for å få innspill. 
 

62.20 Utdanning av nye dommere 
Gisle ønsker å foreslå Marit Solem som løshund-dommer 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt i styret 
 

Gisle 

 

63.20 Dato og tid for neste styremøte 

Vedtak: 
Onsdag 6.januar 

STYRE 

 


